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Referat af bestyrelsens møde den 15. november 2021

Alle var mødt. Mødet blev afholdt virtuelt.

Dagsorden var den sædvanlige:

1) Formel godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

2) Henvendelser til ejerlauget

3) Servitutter

4) Økonomi

5) Veje og grøfter

6) Næste bestyrelsesmøde

7) Eventuelt

Formel godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
Referatet af mødet den 13. september 2021 blev godkendt uden bemærkninger. Det bliver nu lagt på 
hjemmesiden.

Henvendelser til ejerlauget
Tage Krogh har henvendt sig om den tiltagende bevoksning af den asfalterede del af den stikvej, han bor 
ved. Efter Tage Kroghs mening bevirker bevoksningen, at regnvand ikke kan løbe fra med den virkning, at 
rabatter og indkørsler bliver kørt op, og han opfordrer bestyrelsen til at sørge for at få afløbsforholdene 
forbedret.

Der var enighed om, at bevoksningen langs vejene ikke måtte forhindre regnvand i at løbe fra vejarealerne, 
men det er ikke helt ligetil at få et dræn, der virker i længden. Smalle render fra de værste vandansamlinger 
har kun virkning i kort tid, og som en virkelig hjælp til løsning af problemet står kun en afhøvling af siderne. 
Dette har imidlertid også bivirkninger, ligesom en afhøvling er bekostelig.

Svend vil kontakte Tage og drøfte med ham, hvad der kan gøres ved sagen.

Servitutter
Der var ikke indkommet noget til dette punkt.

Økonomi
Oprensning af grøfterne er gennemført, og de regninger, der er fremsendt i denne anledning, er betalt.

Veje og grøfter
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Der var enighed om, at vejstykket mellem Bisp Absalonsvej og Skjalm Hvidesvej skal renoveres, ligesom 
der er andre vejstykker, der trænger til reparation, blandt andet som følge af fjernelsen af tidligere bump og 
steler. For disse andre vejstykker opstiller Svend en prioriteringsplan. 

Arbejderne bliver iværksat fra 2022.

Næste bestyrelsesmøde
Næste møde blev fastsat til den 24. januar 2022, kl. 17.00

Eventuelt
Der var ikke indkommet noget til dette punkt.


